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Protokół Nr XLVI/23 
z XLVI Sesji 
Rady Powiatu w Olsztynie 
w dniu 29 września 2023 r. 
 
Początek posiedzenia        - godz. 1000 
Zakończenie posiedzenia       - godz. 1440 
Spośród 25 radnych ustawowego składu rady obecnych było   - 22 
 

Starosta pan Andrzej Abako, Wicestarosta pani Joanna Michalska-Reda wraz 
z Przewodniczącym Rady Powiatu panem Jerzym Laskowskim podziękowali za wieloletnią 
współpracę odchodzącemu na emeryturę panu Michałowi Maria Kozłowskiemu – Dyrektorowi 
Domu Pomocy Społecznej w Grazymach. 
 
 
Pkt 1. Otwarcie Sesji. 
 
 Pan Jerzy Laskowski, Przewodniczący Rady Powiatu, otworzył XLVI Sesję Rady 
Powiatu w Olsztynie. Następnie powitał wszystkich zebranych na sesji: radnych, gości 
i pracowników Starostwa. W sesji uczestniczyło 22 radnych, co wobec 25 osobowego składu 
Rady stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności 
radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista obecności pracowników starostwa i gości 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Radni, którzy usprawiedliwili swoją nieobecność: 
- Lech Nitkowski,  
- Janusz Radziszewski, 
- Stanisław Trzaskowski. 
 Pan Przewodniczący odczytał skróconą informację o ochronie danych osobowych, 
przypominając, iż administratorem danych osobowych jest Starosta Olsztyński (Pl. Bema 5, 
10-516 Olsztyn). Poinformował, że dane osobowe przetwarzane są w celu niezbędności takiego 
działania do wykonania zadania realizowanego w interesie publicznym lub w ramach 
sprawowania władzy publicznej powierzonej administratorowi (art. 6 ust. 1 lit. e RODO), 
w związku z realizacją zasady dostępu do informacji publicznej - poprzez utrwalanie 
i transmitowanie obrad Rady Powiatu w Olsztynie. W trakcie przetwarzania danych osobowych 
przysługuje prawo dostępu do swoich danych osobowych. W związku z przetwarzaniem 
danych osobowych, w przypadku powzięcia informacji o nieprawidłowym przetwarzaniu tych 
danych, osoby, których dane są przetwarzane mają prawo do wniesienia skargi do organu 
nadzorczego – Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych. Nagrania z transmisji 
udostępniane są w: Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Powiatu 
Olsztyńskiego. Znajdujące się na nagraniach dane osobowe przetwarzane są zgodnie 
z obowiązującymi przepisami prawa, a następnie archiwizowane, zgodnie z jednolitym 
rzeczowym wykazem akt organów powiatu i starostw powiatowych. Szczegółowe informacje 
na ten temat są zawarte w klauzuli informacyjnej: w Biuletynie Informacji Publicznej, 
na stronie internetowej Powiatu oraz przed wejściem do sali obrad. 

 Pan Przewodniczący poinformował, że nie wpłynęły poprawki, co do treści protokołu 
z XLIII Sesji Rady Powiatu z dnia 21 czerwca 2023 r. oraz protokołu z XLIV Sesji Rady 
Powiatu z dnia 7 lipca 2023 r. i zgodnie z § 24 ust. 1 Statutu Powiatu protokoły zostały 
zatwierdzone. 

Zgodnie z art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym radnym jest przesyłany 
porządek obrad, który nie podlega głosowaniu (stanowi załącznik nr 3 do protokołu). Zmiany 
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do przesłanego porządku obrad, zgodnie z art. 15 ust. 2 ww. ustawy wprowadzić może Rada 
Powiatu bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady, co w wypadku Rady 
Powiatu w Olsztynie wynosi 13 głosów. Porządek obrad został przesłany mailowo wraz 
z materiałami na sesję.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy są wnioski w sprawie zmian w porządku obrad? 
Pani Iwona Plaskota - Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zaproponowała zmianę w porządku obrad polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad, 
po punkcie 14 – dodatkowego punktu pod nazwą Pkt 15. Rozpatrzenie skarg.  

Pan Andrzej Abako zaproponował zmianę w porządku obrad polegającą na 
wprowadzeniu do porządku obrad, po punkcie 1 – dodatkowego punktu pod nazwą 
Pkt 2. Informacja o projekcie „Strzelnica w powiecie”.   

Pan Marcin Frączek powiedział, że wrzesień zawsze był czasem podsumowania 
I półrocza i zawsze było sprawozdanie z budżetu, a teraz w porządku obrad tego nie ma.  

Pan Andrzej Abako powiedział, że nie ma już obowiązku sprawozdania półrocznego. 
Wszystko jest w systemie elektronicznym oceniane co miesiąc.  

Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku o zmianę 
w porządku obrad Sesji polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad, po punkcie 14 –
dodatkowego punktu pod nazwą Pkt 15. Rozpatrzenie skarg. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Zbigniew Szczypiński, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław 
Wolak, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (4) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Stanisław Trzaskowski 
 
Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek o zmianę w porządku obrad został przyjęty. 

 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku 

o zmianę w porządku obrad Sesji polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad, po punkcie 
1 – dodatkowego punktu pod nazwą Pkt 2. Informacja o projekcie „Strzelnica w powiecie”. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, 
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Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
PRZECIW (1) 
Zbigniew Szczypiński 
NIEOBECNI (4) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Stanisław Trzaskowski 
 
Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek o zmianę w porządku obrad został przyjęty. 
 
Porządek obrad po zmianach: 
1. Otwarcie Sesji. 
2. Informacja o projekcie „Strzelnica w powiecie”. 
3. Funkcjonowanie szpitali powiatowych  

- podjęcie uchwał (druki nr 328, 329). 
4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Realizacja budżetu Powiatu 

- podjęcie uchwały (druk nr 330). 
7. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2023-2037 

- podjęcie uchwały (druk nr 331). 
8. Udzielenie pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego 

- podjęcie uchwał (druki nr 332, 333). 
9. Zmiany w rocznym programie współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2023 

- podjęcie uchwały (druk nr 334). 
10. Ustalenie wysokości opłaty za zakwaterowanie oraz wprowadzenie możliwości korzystania 

z odpłatnych posiłków pracowników szkół/placówek prowadzonych przez Powiat 
Olsztyński  
- podjęcie uchwały (druk nr 335). 

11. Określenie zadań i przeznaczenie na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych na rok 2023 
- podjęcie uchwały (druk nr 336). 

12. Wprowadzenie zakazu używania jednostek pływających z silnikami spalinowymi 
na niektórych akwenach wodnych powiatu olsztyńskiego 
- podjęcie uchwały (druk nr 337). 

13. Powierzenie zadań jednostkom samorządu terytorialnego 
- podjęcie uchwały (druk nr 338). 

14. Ustalenie wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze powiatu 
olsztyńskiego i ich przechowywanie na parkingu obowiązujących w 2024 roku 
- podjęcie uchwały (druk nr 339). 

15. Rozpatrzenie skarg. 
16. Sprawy różne i wolne wnioski. 
17. Zamknięcie obrad Sesji. 
 
 
Pkt 2. Informacja o projekcie „Strzelnica w powiecie”. 
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Pan Andrzej Abako powiedział, że projektem zajmowała się pani Wicestarosta Joanna 
Michalska-Reda więc opowie o projekcie.  

Pani Joanna Michalska-Reda opowiedziała o przygotowaniach do realizacji projektu 
„Strzelnica w powiecie”. Plany dotyczące budowy pokazano na slajdach. Z kosztorysu 
inwestycji wynika, że planowany koszt inwestycji to 6.168.000 zł, z czego 80% stanowią środki 
pozyskane (czyli powiat przeznaczy na inwestycję 1.286.000 zł). Pani Wicestarosta 
podziękowała za współpracę przy projekcie.  
 Pan Andrzej Abako podziękował wszystkim osobom, które pomagały w realizacji tego 
zadania (nadleśnictwu, wojsku, KOWR - Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa).  
  Pan Marian Piwcewicz zapytał do jakiej instytucji został złożony wniosek? Kto 
składał wniosek? Czy to był wspólny wniosek Powiatu z gminą Purda? 
 Pani Joanna Michalska-Reda powiedziała, że wniosek trafił bezpośrednio 
do Centralnego Wojskowego Centrum Rekrutacji, jest to projekt Ministerstwa Obrony 
Narodowej (stąd idą środki). Na projekt to Powiat pozyskał grunt od KOWR-u, jako na 
inwestycję celu publicznego (inaczej KOWR by tej nieruchomości nieodpłatnie nie przekazał). 
Tylko Powiat może dysponować tą nieruchomością, więc tylko Powiat składa wniosek. 
W założeniach projektowych była data, która zobowiązuje Powiat do tego, żeby przez 10 lat tą 
inwestycję realizować. Inwestycja będzie realizowana w gminie Purda.  
 
 
Pkt 3. Funkcjonowanie szpitali powiatowych. 
 

Pan Jerzy Laskowski poinformował, że punkt porządku obrad zaczniemy od programu 
naprawczego Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Pan Przewodniczący poprosił panią Martę Maciejewską - dyrektor Szpitala 
Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu o zabranie głosu.  

Pani Marta Maciejewska powiedziała, że przedłożony został radnym dokument 
dotyczący strategii rozwoju szpitala powiatowego w Biskupcu. Jest to dokument działań 
naprawczych, których celem jest poprawa sytuacji ekonomicznej i organizacyjnej szpitala. 
Obie placówki zobowiązane są do przedstawienia takiego dokumentu, ponieważ wyniki 
finansowe za ubiegły rok szpitali były ujemne. W szpitalu powiatowym w Biskupcu została 
przygotowana aktualizacja dokumentu. W ubiegłym roku szpital odnotował ujemny wynik 
finansowy w okolicach 2,5 mln złotych. Pani Maciejewska przedstawiła założenia 
aktualizowanego programu naprawczego mającego na celu poprawę sytuacji placówki. 

Pan Andrzej Abako odniósł się do trudnej sytuacji w jakiej znajdują się szpitale 
powiatowe.  

Pan Marcin Frączek zapytał o problem z klatkami schodowymi i zleceniami p.poż. 
dotyczącymi oddzielenie klatek. Radny zapytał także o dyżury w szpitalu po godzinie 18. 

Pani Marta Maciejewska odniosła się do pytań radnego w sprawie klatek schodowych 
oraz dyżurów w szpitalu. 

Pan Marian Piwcewcz zapytał o formy zatrudnienia personelu medycznego. Radny 
nawiązał do zmodernizowanego bloku operacyjnego i limitów, które są narzucone. Pan 
Piwcewicz zapytał, czy są perspektywy na zatrudnienie lekarzy, którzy będą pracowali na 
pełnym etacie. Radny zapytał, czy zabiegi, które są realizowane w szpitalu dotyczą pacjentów 
z powiatów. Pan Piwcewicz zapytał także o rezydentów.  

Pani Marta Maciejewska odniosła się do pytania dotyczącego rezydentów, pracowni 
endoskopowej, umów kontraktowych z kadrą, funkcjonowania bloku operacyjnego, rejonizacji 
szpitali. 

Pan Marian Piwcewcz zapytał o lekarzy i pielęgniarki na etatach. 
Pani Marta Maciejewska odpowiedziała na pytanie i powiedziała, że podstawą 
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zatrudnienia w szpitalach obecnie jest umowa kontraktowa, a nie umowa o pracę.  
Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych pana 

Waldemara Jodko o przedstawienie opinii komisji. 
 Pan Waldemar Jodko powiedział, że Komisja Spraw Społecznych przyjęła projekt 
uchwały bez poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Ponieważ więcej głosów w dyskusji nie było pan Jerzy Laskowski zamknął dyskusję 

i zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego 
projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Programu Naprawczego Szpitala 
Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej 
Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Szczypiński 
BRAK GŁOSU (2) 
Jacek Szydło, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (4) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Stanisław Trzaskowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Spraw Społecznych został przyjęty 
większością głosów. 
 
 Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Programu Naprawczego Szpitala Powiatowego im. Jana 
Mikulicza w Biskupcu (druk nr 328). 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej 
Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Szczypiński 
BRAK GŁOSU (2) 
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Jacek Szydło, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (4) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Stanisław Trzaskowski 
 
Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLVI/443/2023 w sprawie 
zatwierdzenia aktualizacji Programu Naprawczego Szpitala Powiatowego im. Jana 
Mikulicza w Biskupcu. 

Załącznik nr 4  
 
 

Pan Przewodniczący poprosił panią Agnieszkę Jarzębińską - dyrektor Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście o zabranie głosu.  

Pani Agnieszka Jarzębińska powiedziała, że przygotowanie programu naprawczego i 
przedstawienie go Radzie Powiatu było niezbędne, gdyż wynik finansowy szpitala za ubiegły 
rok był ujemny.  Pani dyrektor przedstawiła założenia programu naprawczego mającego na celu 
poprawę sytuacji placówki.  

Pan Jarosław Wolak podziękował za wkład pracy pani dyrektor, załogi, personelu. 
Pan Marian Piwcewicz zapytał o pracownię endoskopową i zaproponował utworzenie 

rehabilitacji.  
Pani Joanna Michalska-Reda poinformowała o złożonym wniosku do Programu 

Polski Ład na remont dachu w szpitalu.  
Pani Agnieszka Jarzębińska odpowiedziała na pytanie odnośnie planów utworzenia 

pracowni endoskopowej, a także odniosła się do pomysłu dotyczącego utworzenia działu 
rehabilitacji. 

Pan Marian Piwcewicz odniósł się do potrzeb związanych z rehabilitacją, kosztów 
powstania, a także samej działalności poradni endoskopowej.  

Pan Andrzej Abako odpowiedział na pytania i wątpliwości radnego. Pan Starosta 
zaznaczył, że ważna jest dostępność do diagnostyki. Pan Starosta wyjaśnił finansowanie 
powstania pracowni endoskopowej – pracownia nie powstanie na kredyt, a z pieniędzy 
pozyskanych od marszałka, pieniędzy powiatu oraz pieniędzy pozyskanych od przedsiębiorców 
z Dobrego Miasta.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych pana 
Waldemara Jodko o przedstawienie opinii komisji. 
 Pan Waldemar Jodko powiedział, że Komisja Spraw Społecznych przyjęła projekt 
uchwały bez poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Ponieważ więcej głosów w dyskusji nie było pan Jerzy Laskowski zamknął dyskusję 

i zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego 
projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
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Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Iwona 
Plaskota, Krystyna Szter, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marian Piwcewicz, Zbigniew Szczypiński 
BRAK GŁOSU (2) 
Jacek Szydło, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (3) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Stanisław Trzaskowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Spraw Społecznych został przyjęty 
większością głosów. 
 
 Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Dobrym Mieście (druk nr 329). 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Iwona 
Plaskota, Krystyna Szter, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marian Piwcewicz, Zbigniew Szczypiński 
BRAK GŁOSU (2) 
Jacek Szydło, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (3) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Stanisław Trzaskowski 
 
Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLVI/444/2023 w sprawie 
zatwierdzenia Programu Naprawczego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym 
Mieście. 

Załącznik nr 5 
 
 
Pkt 4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 

Pan Andrzej Abako powiedział, że w okresie od ostatniej zwyczajnej sesji Rady 
Powiatu w Olsztynie (10 sierpnia 2023 r.) odbyło się 8 posiedzeń Zarządu Powiatu w Olsztynie. 
Efektem prac Zarządu są między innymi projekty uchwał, które zostały ujęte w porządku obrad 
sesji. Praca Zarządu objęła również poniższe zadania: 
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Realizacja budżetu Powiatu: 
1) Zarząd Powiatu trzykrotnie dokonywał zmian w budżecie Powiatu na rok 2023. 
2) Zarząd przyjął założenia do projektu budżetu Powiatu Olsztyńskiego na rok 2024 oraz 

projektu wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Olsztyńskiego.  
Gospodarowanie mieniem Powiatu: 
1) Prezes Spółki Fotowoltaika Gryźliny przedłożył Zarządowi Powiatu analizę urbanistyczną 

oraz koncepcję zagospodarowania przestrzennego terenu lądowiska w Gryźlinach. Zarząd 
przyjął przedstawioną koncepcję. Wkrótce dokument zostanie przedłożony radnym 
Powiatu Olsztyńskiego. 

2) W okresie między sesjami Zarząd Powiatu wydał 7 postanowień w sprawie uzgodnienia 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.  
Wśród uzgodnionych dokumentów był przedłożony przez Gminę Dobre Miasto projekt 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie wsi Smolajny-Majątek, 
obejmujący tereny zajęte przez Zespół Szkół Rolniczych. Zarząd, po analizie, uzgodnił 
projekt pod warunkiem wskazania w planie drogi wewnętrznej do budynku domu 
nauczyciela oraz wskazania powiązań projektowanej infrastruktury technicznej z już 
istniejącą.    

Sprawy drogowe: 
1) Powiat Olsztyński otrzymał dofinansowanie z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na 

zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1441N, ul. Warszawska w Stawigudzie na 
odcinku od DK51 do skrzyżowania z ulicą Olsztyńską”. Kwota dofinansowania wyniosła 
2.034.827 zł.  

2) Gmina Jeziorany otrzymała dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 
remont odcinka drogi Wójtówko–Modliny. Kwota dofinansowania wynosi 8.640.000 zł, 
co stanowi 60% kosztów zadania. Burmistrz Jezioran zwrócił się do Zarządu Powiatu z 
propozycją współfinansowania wkładu własnego w wysokości 4.500.000 zł Powiat  
i 1.260.000 zł – Gmina Jeziorany.  

3) W okresie między sesjami Zarząd Powiatu podjął 1 uchwałę w sprawie zaopiniowania 
propozycji innych jednostek samorządu terytorialnego dotyczących zaliczenia dróg do 
innej kategorii.   

4) Powiat Olsztyński otrzymał promesę na 4 000 000 zł z VI edycji Rządowego Programu 
Inwestycji Strategicznych. Środki zostaną przeznaczone na zadanie „Wyrównanie szans 
mieszkańców z obszarów popegeerowskich poprzez modernizację drogi powiatowej nr 
1437N na odcinku od. Olsztynka do osady Łutynówko. 

5) Powiat Olsztyński otrzymał także promesę na prawie 8 mln zł z kolejnej edycji Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg na poprawę bezpieczeństwa na drogach lokalnych. Za te środki 
powstaną 33 nowe przejścia dla pieszych oraz wiodące do nich chodniki. 

Sprawy z zakresu opieki zdrowotnej:  
1) Zarząd Powiatu zdecydował o dofinansowaniu kwotą 400.000 zł inwestycji  

pn. ,,Dostosowanie pomieszczeń przeznaczonych na pracownię badań endoskopowych 
w budynku Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście”.  

2) W II edycji Rządowego Programu Odbudowy Zabytków Powiat Olsztyński otrzymał do 
dofinansowane w kwocie 0,5 mln zł na zadanie „Modernizacja dachu Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście – etap I”. 

 
Sprawy z zakresu pomocy społecznej: 
1) W związku z planowanym przejściem na emeryturę dyrektora Domu Pomocy Społecznej 

w Grazymach Zarząd podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia naboru na stanowisko 
dyrektora DPS. Do konkursu zgłosiła się jedna kandydatka, która spełniała wymagania 
formalne, natomiast po rozmowie kwalifikacyjnej Komisja Konkursowa stwierdziła, że 
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nie spełnia wymagań w zakresie merytorycznego i praktycznego przygotowania do 
wykonywania zadań na stanowisku dyrektora. W związku z powyższym Zarząd Powiatu 
ogłosił nowy nabór. 

Sprawy z zakresu oświaty i kultury:  
1) Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wzięcie przez Zespół Szkół Rolniczych w Smolajnach 

udziału w konkursie ogłoszonym przez Urząd Marszałkowski w ramach programu: 
Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021-2027. Zespół Szkół Rolniczych planuje 
modernizację kierunku technik weterynarii poprzez doposażenie bazy w pomoce 
dydaktyczne i uzyskanie dodatkowych kompetencji. Przewidywana wartość całkowita 
projektu to 1.740.000 zł, wkład własny wynosi 10% jego wartości.   

2) Zarząd Powiatu zatwierdził arkusz organizacji Samorządowej Szkoły Muzycznej I stopnia 
w Dywitach na rok szkolny 2023/2024. Od 1 września uczy się tu 456 uczniów, w tym 145 
w Dywitach, 77 w filii w Barczewie, 95 w filii w Biskupcu, 81 w filii Dobrym Mieście i 
58 w filii w Olsztynku.  

Inwestycje powiatowe: 
1) Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na sukcesywny zakup paliwa do pojazdów i urządzeń jednostek 
organizacyjnych powiatu olsztyńskiego na podstawie kart flotowych w 2024 r.,   

2) Zarząd wyraził zgodę na złożenie przez Starostwo Powiatowe w Olsztynie wniosku do 
projektu Cyberbezpieczny Samorząd. Celem projektu jest zwiększenie poziomu 
bezpieczeństwa informacji jednostek samorządu terytorialnego, poprzez wzmocnienie 
odporności oraz zdolności do skutecznego zapobiegania i reagowania na incydenty w 
systemach informatycznych. 

3) Projekt Powiatu Olsztyńskiego na budowę siłowni plenerowej przy Zespole Szkół w 
Dobrym Mieście zdobył największą w województwie liczbę głosów w konkursie 
internetowym „Sportowo Kulturalnie Lokalnie” Fundacji LOTTO. Dzięki pieniądzom z 
Fundacji LOTTO w wysokości 95 tys. zł, uda się pokryć 80 proc. jej kosztów. Siłownia 
powinna być gotowa na początku przyszłego roku szkolnego. 

Sprawy z zakresu bezpieczeństwa: 
W Regionalnym Centrum Bezpieczeństwa zostało podpisane porozumienie pomiędzy Starostą 
Olsztyńskim i Komendantem Miejskim Policji w Olsztynie dotyczące realizacji projektu 
„NOL-ek Mobilne Centrum Bezpieczeństwa Powiatu Olsztyńskiego”.  
Współpraca międzynarodowa 
1) W połowie sierpnia zakończył się dwutygodniowy pobyt 25-osobową grupę dzieci i 

młodzieży z Rejonu Rówieńskiego. Zorganizowany przez Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie ich wypoczynek w Domu dla Dzieci w Gryźlinach wsparty został finansowo i 
rzeczowo przez liczne instytucje, którym serdecznie dziękujemy. 

2) Sytuacja w Ukrainie, współpraca między gminami, wymiana młodzieży i współdziałanie 
między strażakami — to tylko niektóre tematy, o których rozmawiano podczas spotkania 
samorządowców z Powiatu Osnabrück i Powiatu Olsztyńskiego. Kilkudniowy pobyt 
delegacji członków Rady nowej kadencji pod przewodnictwem starosty Anny Kebschull był 
też okazją do licznych spotkań i prezentacji różnych aspektów funkcjonowania naszego 
samorządu. 

Sprawy z zakresu promocji powiatu: 
1) 12 sierpnia, przy wsparciu Powiatu odbyła się kolejna, XVI Warmińska Uczta Pierogowa 

w Biesowie. 
2) 27 sierpnia Powiatowo-Gminne Dożynki w Biskupcu. 
3) Ponad 250 gości wzięło  udział w I Warmińskim Forum Gospodarczym Szlaku Świętej 

Warmii zorganizowanym przez Powiat olsztyński, przy współpracy z Fundacją Instytut 
Badań i Edukacji Społecznej. Pierwsze w tej formie spotkanie przedstawicieli samorządów 
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warmińskich i lokalnego biznesu odbyło się 5 września w Hotelu Marina Club w Sile koło 
Tomaszkowa. 

4) Powiat Olsztyński zdobył I nagrodę w organizowanym przez Bank Gospodarstwa 
Krajowego konkursie „Sternik 2023. Ku przyszłości!” w kategorii Przyjazna administracja. 
Kapituła doceniła nasz rozwijający się projekt – Szlak Świętej Warmii. 

5) W 12. edycji konkursu „Róża Regionów – najlepsze projekty promujące polskie produkty 
turystyczne” Powiat Olsztyński otrzymał wyróżnienie za cykl „Biblioteczka Świętej 
Warmii”. Organizatorem konkursu jest wydawca „Wiadomości Turystycznych”. 
Wyróżnienia wręczone będą 27 października w Poznaniu podczas otwarcia targów 
turystycznych. 

6) 27 września w Biskupcu odbyła się XXI Gala Stypendialna Fundacji Fundusz Ziemi 
Olsztyńskiej. W tym roku stypendia naukowe, artystyczne i sportowe otrzymało 83 młodych 
mieszkańców powiatu olsztyńskiego. Każdy ze stypendystów otrzymał 3000 zł.  

7) Inne imprezy realizowane przy wsparciu finansowym i rzeczowym Powiatu to:  
 XIV Powiatowy Przegląd Sztuki Nieprofesjonalnej FINE ARTS – Impresje „Pod 

warmińskim niebem” 
 Udział zawodników z KS Egida w Mistrzostwach Europy Kick Boxingu w Turcji 
 XIV Światowe Dni bajki  
 Drużynowy Turniej Judo w Bęsi 
 XXX Powiatowe Regaty Żeglarskie „O Błękitną Wstęgę Jeziora Dadaj” 
 Festyn w Klebarku Małym 
 Loteria Fantowa w Świątkach 
 XXIV Ogólnopolski Turniej TogaGolf 2023 
 Finał Warmińsko-Mazurskiej Ligi Jeździeckiej 
 Święto 16. Dywizji Zmechanizowanej 
 Dobromiejski Festiwal Biegowy 
 Wystawa „Wojenne dzieciństwo” organizowane z olsztyńskimi oddziałami 

Stowarzyszenia Dziennikarzy RP i Związku Literatów Polskich 
 Regionalny Dzień Pszczelarza w Olsztynku 

 

8) 29 września o godz. 18:00 w galerii Biura Wystaw Artystycznych w Olsztynie odbędzie 
się wernisaż prac Anastazji Fietisowej. 

Aktywność Starosty Olsztyńskiego: 
W okresie między sesjami starosta olsztyński uczestniczył w 133 spotkaniach w Starostwie 
Powiatowym w Olsztynie i poza urzędem. 
 
 
Pkt 5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Pan Jerzy Laskowski poinformował, że interpelacje na piśmie można składać 
w dowolnym momencie (zgodnie z § 11 ust. 2 Statutu Powiatu Olsztyńskiego interpelacje 
składa się na piśmie w sprawach zasadniczych dla powiatu).  

W okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu wpłynęła w dniu 6 września 2023 r. 
interpelacja radnego Mariana Piwcewicza w sprawie firmy Egger w Biskupcu – odpowiedź 
została udzielona w terminie.  

Pan Jerzy Laskowski odczytał treść interpelacji radnego Piwcewicza.  
Pan Andrzej Abako odniósł się do tematu podejmowanego w interpelacji.  
Pan Marian Piwcewicz wypowiedział, się na temat zmian w pozwoleniu na budowę 

firmy Egger. Radny w swojej wypowiedzi nawiązał do składowania odpadów na terenie firmy 
Egger. Pan Piwcewicz podziękował też dyrektor szpitala w Dobrym Mieście. 



 

str. 11 
 

Pan Jan Dowgielewicz podziękował za dbałość powiatu o zabytki, poruszył także temat 
dróg na terenie gminy Jonkowo i na terenie gminy Świątki, a także remontu drogi w  m. Pupki. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił o zadawanie pytań w sprawie interpelacji.  
Pan Grzegorz Drozdowski zgłosił swoje uwagi, co do zarzutów formułowanych 

w interpelacji, wypowiedział się na temat firmy Egger.  
Ponieważ więcej głosów w dyskusji w sprawie interpelacji nie było pan Jerzy 

Laskowski zapytał, czy są pytania odnośnie sprawozdania Starosty?  
Pani Anna Klewiado nawiązała do otrzymanej promesy w sprawie budowy 

33 bezpiecznych przejść dla pieszych. Radna zapytała, czy wszystkie wnioski, w tym złożone 
przez gminę Świątki, zakwalifikowały się do tego programu. Czy środki te wystarczą 
na realizację tych przejść, czy trzeba będzie do nich dołożyć? Radna zapytała także, czy droga 
Gołogóra-Skolity będzie realizowana w następnym roku. 

Pan Jarosław Wolak odniósł się do tematu planu zagospodarowania przestrzennego w 
rejonie majątku Szkoły Rolniczej w Smolajnach. Radny zapytał z jakich powodów na 
posiedzeniach zarządu było odkładane zatwierdzenie planu? 

Pan Andrzej Moszczyński odniósł się do planów budowy 33 bezpiecznych przejść, 
szczególnie dwóch przejść w m. Łęgajny. Radny zapytał jakie jest dofinansowanie, jaki procent 
stanowią pieniądze z rządu?  

Pan Andrzej Abako odniósł się do pytań zadanych przez pana Dowgielewicza 
odnośnie gminy Jonkowo, w tym drogi w m. Pupki.  

Następnie pan Starosta odniósł się do pytań radnej Klewiado i radnego 
Moszczyńskiego. Pan Abako powiedział, że powiat otrzymał dofinansowanie na wszystkie 
przejścia, na które złożył wniosek. Dofinansowanie do budowy bezpiecznych przejść jest na 
poziomie 80%. Pan Starosta zaznaczył, że przejścia będą realizowane pod warunkiem 
współfinansowania ze strony gmin (po 50% ze strony powiatu i 50% ze strony gminy). 
Pieniądze ze strony powiatu na realizację tych zadań są zabezpieczone w budżecie powiatu.  

Pan Starosta odniósł się także do budowy drogi Gołogóra-Skolity i powiedział, 
że zadanie będzie realizowane w systemie „zaprojektuj i wybuduj” a zrealizowane powinno 
być w przyszłym roku.  

Odpowiadając na pytanie radnego Wolaka pan Starosta powiedział, że plan 
zagospodarowania terenu Smolajny był przekładany dlatego, żeby przyjąć go całym składem 
zarządu. Na jednym ze spotykań zarządu był też planista, który tworzył ten plan.  

Pan Andrzej Moszczyński nawiązał do otrzymanego dofinansowania na budowę 
bezpiecznych przejść, radny dopytał o koszt ze strony powiatu. Pan Moszczyński zapytał także 
o chodnik w m. Łęgajny.  

Pan Bogumił Kuźniewski odniósł się do informacji o promesie na 4 mln złotych na 
tereny popegeerowskie, które mają być m. in. przeznaczone na poprawę drogi Olsztynek-
Łutynówko. Radny zapytał jaka jest szansa na realizację projektu. 

Pan Jan Dowgielewicz odniósł się do potrzeby remontu drogi 1203N. Radny poprosił 
o to, żeby ktoś zajął się wykonaniem projektu. Radny nawiązał także do drogi Skolity-
Gołogóra.  

Pan Andrzej Abako odpowiadając na pytanie radnego Dowgielewicza powiedział, 
że projekt wykona biuro projektowe, któremu zostanie to zlecone, czyli będą to wykonywali 
fachowcy. Pan Starosta nawiązał do ustaleń o wspófinansowaniu zadań łącznie z gminami, na 
których terenie odbywa się inwestycja.  

Odpowiadając na pytanie w sprawie Łutynówka Starosta powiedział, że zadanie to 
będzie realizowane w systemie „zaprojektuj i wybuduj”. Pan Abako przedstawił plany w 
sprawie realizacji tego zadania.  

Pan Starosta odpowiedział także na pytanie radnego Moszczyńskiego w sprawie zadań 
dotyczących utworzenia bezpiecznych przejść dla pieszych. Pan Starosta przedstawił część 
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planowanych zadań i powiedział o planowanych kosztach i dofinansowaniu. Zadecydowano, 
że reszta tych informacji zostanie przesłana radnym na maila.   

Pan Jan Dowgielewicz wypowiedział się na temat porozumienia intencyjnego, które 
jest bądź ma być podpisane z gminą Jonkowo.   

Pan Jerzy Laskowski poprosił, by radny zastanowił się jakie zadaje pytania.   
Pan Marian Piwcewicz odniósł się do wypowiedzi radnego Drozdowskiego w sprawie 

firmy Egger i pary, która wydobywa się z kominów firmy. Radny przedstawił swoje 
spostrzeżenia w sprawie spalania produktów w firmie Egger i szkodliwości na środowisko.  

Radny zapytał jakie koszty poniósł powiat na organizację forum gospodarczego  Szlaku 
Świętej Warmii zorganizowanego w Tomaszkowie.  

Pan Piwcewicz odniósł się również do budowy pracowni endoskopowej. Radny zapytał, 
czy działania w sprawie powstania pracowni są wspierane przez wydział inwestycji? 

Pan Andrzej Abako odpowiedział na pytania zadane przez radnego Piwcewicza 
w sprawie działania wydziału inwestycji. Pan Starosta zaznaczył, że ekipa do budowy poradni 
rozpoczyna prace w poniedziałek, wiec to nie jest etap projektowania, tylko wykonawstwa. 
Dokumentacja jest już dawno zrobiona.  

Odpowiadając na pytanie odnośnie zorganizowanego forum pan Starosta powiedział, 
że kosztowało ono 120 tys. zł.  Było to pierwsze i jedyne forum zorganizowane jako forum 
gospodarcze. Koszt powiatu to 10 tys. zł. netto, resztę środków finansowych wyłożyli 
przedsiębiorcy warmińscy.  

Pan Grzegorz Drozdowski wypowiedział się na temat emisji z komina w firmie Egger. 
Emitory są wyposażone w zespół elektrofiltrów, które wyłapują szkodliwe substancje 
do poziomu, który jest przewidziany przepisami, jeżeli chodzi o emisję wyprowadzaną 
do atmosfery.   

Pan Marcin Frączek poprosił, by przewodniczący i zastępca hamowali się 
z wypowiedziami na temat innych radnych. Radny nawiązał do wybudowania firmy Egger 
w Biskupcu i wybudowanych przez firmę zbiorników. Pan Frączek nawiązał do wypowiedzi 
radnego Drozdowskiego. Radny powiedział, że filtry i obostrzenia, które powstały w firmie 
Egger  pojawiły się po interwencji WIOŚ.  

W związku z brakiem innych głosów w dyskusji pan Jerzy Laskowski zakończył 
omawianie 5 punktu obrad.  
 

Pan Przewodniczący ogłosił 15 minutową przerwę w porządku obrad sesji.  
 
 

Pkt 6. Realizacja budżetu Powiatu. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił panią Skarbnik o uzasadnienie zmian w uchwale 
zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok. 

Pani Lucyna Kozikowska uzasadniła proponowane zmiany w uchwale zmieniającej 
uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok łącznie z autopoprawką. Pani 
Skarbnik powiedziała, że zmiany budżetu, które przekazano radnym zostały uzupełnione o 
autopoprawkę. Po zmianie deficyt będzie wynosił 14.900.000 zł. Pani Skarbnik przedstawiła 
proponowane zmiany w budżecie Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok wraz autopoprawką. 
Pani Lucyna Kozikowska poprosiła o przyjęcie proponowanych zmian łącznie z przygotowaną 
autopoprawką. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii komisji.  
 Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie wraz z autopoprawką.  
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 Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Marian Piwcewicz zapytał o to, czy dobrze zrozumiał, że będzie dofinansowany 

budynek Fotowoltaiki w Gryźlinach. 
 Pan Andrzej Abako powiedział, że radny się przesłuchał.  
 
Ponieważ więcej głosów w dyskusji nie było pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok wraz z autopoprawką. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Iwona Plaskota, 
Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Zbigniew Szczypiński 
NIEOBECNI (4) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
 

Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok (druk nr 330) 
wraz z autopoprawką.  

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Iwona Plaskota, 
Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Zbigniew Szczypiński 
NIEOBECNI (4) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLVI/445/2023 z dnia 29 września 
2023 r. zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok.  

Załącznik nr 6 
 
 

Pkt 7. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2023-
2037. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił panią Skarbnik o uzasadnienie zmian w uchwale 
zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego 
na lata 2023-2037. 

Pani Lucyna Kozikowska uzasadniła proponowane zmiany w uchwale zmieniającej 
uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 
2023-2037 łącznie z autopoprawką. Zmiany i wyniki budżetu związane są z aktualizacją 
wykazu przedsięwzięć wieloletnich i przesunięciami. Pani Kozikowska  poprosiła o przyjęcie 
proponowanych zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego wraz 
z autopoprawką. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii komisji.  

Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie wraz z autopoprawką.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Marcin Frączek nawiązał do drogi, która dostała dofinansowanie Wójtówko-

Modliny w gminie Jeziorany. Droga ta nie została jednak wpisana do budżetu, ani do 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. Radny dopytał, czy powiat będzie współfinansował tą 
drogę łącznie z gminą Jeziorany.  

Pan Andrzej Abako odpowiadając na pytanie radnego Frączka powiedział, że trwają 
rozmowy z Burmistrzem Jezioran odnośnie finansowania tego zadania. Zarząd deklaruje 
współfinansowanie tego zadania zgodnie z deklarowaną wcześniej umową. Jedna 
z dzisiejszych uchwał też będzie dotyczyła realizacji tego zadania, utrzymania dróg. Środki 
mają być przekazane w roku 2024. Pan Starosta powiedział także o innej drodze na terenie 
gminy Jeziorny, do której współfinansowania również zobowiązał się powiat.  

 
Ponieważ więcej głosów w dyskusji nie było pan Jerzy Laskowski zamknął dyskusję 

i zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Olsztyńskiego na lata 2023-2037 wraz z autopoprawką.   
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Iwona Plaskota, 
Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
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Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Zbigniew Szczypiński 
NIEOBECNI (4) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Budżetowej został przyjęty. 
 

 Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego 
na lata 2023-2037 (druk nr 331) wraz z autopoprawką. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Iwona Plaskota, 
Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Zbigniew Szczypiński 
NIEOBECNI (4) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLVI/446/2023 z dnia 29 września 
2023 r. zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Olsztyńskiego na lata 2023-2037. 

Załącznik nr 7 
 
 
Pkt 8. Udzielenie pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego. 
 

Pan Jerzy Laskowski powiedział, że w tym punkcie porządku obrad procedowane będą 
dwie uchwały. Następnie pan Przewodniczący poprosił pana Starostę o uzasadnienie projektu 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gietrzwałd (druk nr 332).  

Pan Andrzej Abako powiedział, że jest program wspierający gminy na tzw. imprezy 
ponadlokalne. Jedenaście gmin już te pieniądze otrzymały, nie wszystkie je wykorzystały, bo 
są jeszcze w trakcie organizacji imprez. Gmina Gietrzwałd teraz wystąpiła o te środki. Chce za 
nie zorganizować memoriał Leonarda Cohena. Pan Starosta poprosił o przyjęcie projektu 
uchwały. 

Pan Jerzy Laskowski  poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii komisji. 
 Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek.  
 Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji?  
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 Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 
głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gietrzwałd. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Iwona Plaskota, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jarosław 
Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Marcin Frączek 
NIEOBECNI (4) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 
Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
 
 Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gietrzwałd (druk nr 332). 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (4) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLVI/447/2023 z dnia 29 września 
2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gietrzwałd. 

Załącznik nr 8 
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Pan Jerzy Laskowski poprosił pana Starostę o uzasadnienie projektu uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jeziorany na dofinansowanie zadań 
związanych z bieżącym utrzymaniem dróg gminnych (druk 333).  

Pan Andrzej Abako powiedział, że w porozumieniu powiat zobowiązał się, że będzie 
łożył na bieżące utrzymanie tych dróg. Są to drogi powiatowe, które zostały przekazane gminie, 
by mogła ubiegać się środki na ich remont. Gmina Jeziorany pozyskała środki na obie te drogi 
i będą one remontowane. Pan Starosta uzasadnił projekt uchwały i poprosił o jego przyjęcie.  

Pan Jerzy Laskowski  poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii komisji. 
 Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek.  
 Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji?  

 
Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Przewodniczący zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Jeziorany na dofinansowanie zadań związanych 
z bieżącym utrzymaniem dróg gminnych. 
 
 Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jarosław Wolak, 
Artur Wrochna 
NIEOBECNI (5) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
 
 Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jeziorany na dofinansowanie zadań 
związanych z bieżącym utrzymaniem dróg gminnych (druk 333). 
 
 Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, 
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Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jarosław Wolak, 
Artur Wrochna 
NIEOBECNI (5) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLVI/448/2023 z dnia 29 września 
2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jeziorany na dofinansowanie 
zadań związanych z bieżącym utrzymaniem dróg gminnych.  

Załącznik nr 9 
 
 
Pkt 9. Zmiany w rocznym programie współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 
2023. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił pana Starostę o uzasadnienie projektu uchwały.  
Pan Andrzej Abako powiedział, że roczny program jest zmieniany w jednym punkcie. 

Gmina Dobre Miasto przekazała środki poprzez dotację celową na działanie organizacji 
pozarządowych w kwocie 5 tys. zł. na Fundację Fundusz Ziemi Olsztyńskiej z przeznaczeniem 
na stypendia dla najzdolniejszej młodzieży Powiatu Olsztyńskiego. Wprowadzono te środki do 
budżetu i teraz trzeba zwiększyć budżet na organizacje pozarządowe, aby zrealizować konkurs 
i zadania na rzecz fundacji. Pan  Starosta poprosił o przyjęcie proponowanej uchwały. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji panią Krystynę Szter o przedstawienie opinii komisji. 
 Pani Krystyna Szter powiedziała, że Komisja Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej 
i Promocji przyjęła projekt uchwały bez poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
 
Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Jerzy Laskowski zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej 
i Promocji dotyczącego projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
rocznego programu współpracy Powiatu Olsztyńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2023.  
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa 
Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Iwona Plaskota, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jarosław Wolak, Artur 
Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Andrzej Abako 
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NIEOBECNI (5) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji został przyjęty. 
 
 Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Powiatu 
Olsztyńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023 (druk nr 334). 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, 
Marian Piwcewicz, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Iwona Plaskota 
NIEOBECNI (5) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLVI/449/2023 z dnia 29 września 
2023 r. zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy 
Powiatu Olsztyńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

Załącznik nr 10 
 
 
Pkt 10. Ustalenie wysokości opłaty za zakwaterowanie oraz wprowadzenie możliwości 
korzystania z odpłatnych posiłków pracowników szkół/placówek prowadzonych przez 
Powiat Olsztyński. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił pana Starostę o uzasadnienie projektu uchwały 
w sprawie ustalenia wysokości opłaty za zakwaterowanie oraz wprowadzenie możliwości 
korzystania z odpłatnych posiłków pracowników szkół/placówek prowadzonych przez Powiat 
Olsztyński.  

Pan Andrzej Abako powiedział, że dyrektor Zespołu Szkół w Smolajnach wystąpiła 
z prośbą o podjęcie uchwały dotyczącej zmiany stawki żywieniowej w bursie, odpłatności 
za burs. Pan  Starosta poprosił o przyjęcie proponowanej uchwały. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji panią Krystynę Szter o przedstawienie opinii komisji. 
 Pani Krystyna Szter powiedziała, że Komisja Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej 
i Promocji przyjęła projekt uchwały bez poprawek.  



 

str. 20 
 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
 
Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Jerzy Laskowski zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej 
i Promocji dotyczącego projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 
zakwaterowanie oraz wprowadzenie możliwości korzystania z odpłatnych posiłków 
pracowników szkół/placówek prowadzonych przez Powiat Olsztyński.  
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jarosław Wolak, 
Artur Wrochna 
NIEOBECNI (5) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji został przyjęty. 
 
 Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie ustalenia wysokości opłaty za zakwaterowanie oraz wprowadzenie możliwości 
korzystania z odpłatnych posiłków pracowników szkół/placówek prowadzonych przez Powiat 
Olsztyński (druk nr 335). 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jarosław Wolak, 
Artur Wrochna 
NIEOBECNI (5) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLVI/450/2023 z dnia 29 września 2023 r. 
w sprawie ustalenia wysokości opłaty za zakwaterowanie oraz wprowadzenie możliwości 
korzystania z odpłatnych posiłków pracowników szkół/placówek prowadzonych przez 
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Powiat Olsztyński. 
Załącznik nr 11 

 
 
Pkt 11. Określenie zadań i przeznaczenie na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2023. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił o uzasadnienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2023 (druk nr 336).  

Pan Andrzej Abako powiedział, że pan Arkadiusz Paturej – dyrektor Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Olsztynie uzasadni projekt uchwały. 

Pan Arkadiusz Paturej przedstawił uzasadnienie projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2023. Pan Paturej powiedział, że projekt ten 
praktycznie porządkuje dotychczasowe środki. Pan dyrektor powiedział także o otrzymanych 
środkach na windę dla Domu Pomocy Społecznej w Barczewie (80% dofinansowania 
tj. 309.000 zł.). Pan Paturej poprosił o przyjęcie proponowanej uchwały.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych 
pana Waldemara Jodko o przedstawienie opinii komisji. 
 Pan Waldemar Jodko powiedział, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek.  
 Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 

 
Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Przewodniczący zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2023. 
 
 Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, 
Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, 
Jerzy Laskowski, Andrzej Moszczyński, Iwona Plaskota, Zbigniew Szczypiński, Krystyna 
Szter, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (2) 
Zbigniew Czabrycki, Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (6) 
Joanna Michalska-Reda, Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
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 Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2023 (druk nr 336). 
 
 Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, 
Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, 
Jerzy Laskowski, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Zbigniew 
Szczypiński, Krystyna Szter, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Zbigniew Czabrycki 
NIEOBECNI (6) 
Joanna Michalska-Reda, Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLVI/451/2023 z dnia 29 września 
2023 r. zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2023. 

Załącznik nr 12 
 
 
Pkt 12. Wprowadzenie zakazu używania jednostek pływających z silnikami spalinowymi 
na niektórych akwenach wodnych powiatu olsztyńskiego. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił pana Starostę o uzasadnienie projektu uchwały 
w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających z silnikami spalinowymi 
na niektórych akwenach wodnych powiatu olsztyńskiego. 

Pan Andrzej Abako powiedział, że projekt uchwały uzasadni pani Aneta 
Świeczkowska – dyrektor Wydziału Gospodarowania Środowiskiem. 

Pani Aneta Świeczkowska przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały. Pani 
Świeczkowska powiedziała, że ustanowienie tego zakazu dotyczy kolejnych dwóch jezior 
położonych w gminie Gietrzwałd: Parwółki Duże i Parwółki Małe. Z wnioskiem wystąpił 
Polski Związek Wędkarski, który jest użytkownikiem rybackim tych dwóch jezior. Wójt gminy 
Gietrzwałd poparł wniosek, zaznaczając, że teren wokół tych jezior ma charakter rekreacyjno-
wypoczynkowy, dlatego skutery wodne mogą powodować zakłócenia akustyczne na terenach 
wokół jezior. Jezioro Parwółki Duże ma powierzchnię niecałe 10 hektarów, a jezioro Parwółki 
Małe ma powierzchnię niecałe 5 hektarów. Jeziora są położone w obszarze chronionego 
krajobrazu lasów taborskich.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił przedstawiciela Komisji Gospodarki pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii i wniosków komisji dotyczących projektu uchwały. 

Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała 
wniosek i proponuje jego przyjęcie bez poprawek.  
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Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Zbigniew Szczypiński zapytał o wymienione w załączniku jezioro Luterskie 

w gminie Kolno. Radny powiedział, że część jeziora Luterskiego geograficznie też jest w 
gminie Jeziorany. Pan Szczypiński zapytał, czy w takiej sytuacji na tej części jeziora też 
obowiązuje zakaz? 

Pani Aneta Świeczkowska odpowiedziała, że jezioro Luteskie w całości jest objęte tym 
zakazem.  

 
Ponieważ więcej głosów w dyskusji nie było pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających z silnikami spalinowymi na niektórych 
akwenach wodnych powiatu olsztyńskiego. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, 
Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, 
Jerzy Laskowski, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Zbigniew 
Szczypiński, Krystyna Szter, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Małgorzata Chyziak 
NIEOBECNI (6) 
Joanna Michalska-Reda, Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 
 Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Gospodarki został przyjęty 
większością głosów. 
 

Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających z silnikami spalinowymi 
na niektórych akwenach wodnych powiatu olsztyńskiego (druk nr 337). 
 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, 
Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, 
Jerzy Laskowski, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Zbigniew 
Szczypiński, Krystyna Szter, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Małgorzata Chyziak 
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NIEOBECNI (6) 
Joanna Michalska-Reda, Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 
 Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLVI/452/2023 z dnia 29 września 
2023 r. w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających z silnikami 
spalinowymi na niektórych akwenach wodnych powiatu olsztyńskiego. 

Załącznik nr 13 
 
 
Pkt 13. Powierzenie zadań jednostkom samorządu terytorialnego. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił pana Starostę o uzasadnienie projektu uchwały 
w sprawie powierzenia Gminie Olsztynek realizacji zadania pn. ,,Remont drogi powiatowej 
Nr 1260N na odcinku Lichtajny-Drwęck poprzez utwardzenie pobocza” (druk nr 338).  

Pan Andrzej Abako powiedział, że proponowana uchwała jest wynikiem tego, 
że Burmistrz Olsztynka wystąpił z wnioskiem, że chce wykonać ze swoich środków 
finansowych utwardzone pobocza na drodze 1260N na odcinku Lichtajny-Drwęck.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił przedstawiciela Komisji Gospodarki pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii i wniosków komisji dotyczących projektu uchwały. 

Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała 
wniosek i proponuje jego przyjęcie bez poprawek.  
 Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 

 
Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Przewodniczący zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
powierzenia Gminie Olsztynek realizacji zadania pn. ,,Remont drogi powiatowej Nr 1260N na 
odcinku Lichtajny-Drwęck poprzez utwardzenie pobocza”. 
 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona 
Plaskota, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (6) 
Joanna Michalska-Reda, Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
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 Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie powierzenia Gminie Olsztynek realizacji zadania pn. ,,Remont drogi powiatowej 
Nr 1260N na odcinku Lichtajny-Drwęck poprzez utwardzenie pobocza” (druk nr 338).  
 
 Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona 
Plaskota, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (6) 
Joanna Michalska-Reda, Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLVI/453/2023 z dnia 29 września 
2023 r. w sprawie powierzenia Gminie Olsztynek realizacji zadania pn. ,,Remont drogi 
powiatowej Nr 1260N na odcinku Lichtajny-Drwęck poprzez utwardzenie pobocza”. 

Załącznik nr 14 
 
 
Pkt 14. Ustalenie wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze 
powiatu olsztyńskiego i ich przechowywanie na parkingu obowiązujących w 2024 roku. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił pana Dariusza Jasińskiego – dyrektora Powiatowej 
Służby Drogowej w Olsztynie o uzasadnienie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze powiatu olsztyńskiego i ich 
przechowywanie na parkingu w roku 2024 (druk nr 339). 

Pan Dariusz Jasiński powiedział, że jak co roku przedstawiany jest projekt uchwały 
odnośnie wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze powiatu 
olsztyńskiego. Po dokonanej analizie stawki są nieco wyższe niż w zeszłym roku. Pan Jasiński 
poprosił o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił przedstawiciela Komisji Gospodarki pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii i wniosków komisji dotyczących projektu uchwały. 

Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała 
wniosek i proponuje jego przyjęcie bez poprawek.  
 Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 

 
Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Przewodniczący zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze powiatu 
olsztyńskiego i ich przechowywanie na parkingu w roku 2024. 
 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona 
Plaskota, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (6) 
Joanna Michalska-Reda, Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
 
 Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze 
powiatu olsztyńskiego i ich przechowywanie na parkingu w roku 2024 (druk nr 339).  
 
 Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Andrzej Moszczyński, Iwona Plaskota, Zbigniew 
Szczypiński, Krystyna Szter, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (6) 
Joanna Michalska-Reda, Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLVI/454/2023 z dnia 29 września 
2023 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na 
obszarze powiatu olsztyńskiego i ich przechowywanie na parkingu w roku 2024. 

Załącznik nr 15 
 
 
Pkt 15. Rozpatrzenie skarg. 
 

Pan Jerzy Laskowski poinformował, że procedowany będzie punkt 15. Rozpatrzenie 
skarg. Pan Przewodniczący poprosi o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Skarg Wniosków 
i Petycji panią Iwonę Plaskotę.  



 

str. 27 
 

Pani Iwona Plaskota odczytała treść uzasadnienia projektu uchwały w sprawie 
pozostawienia bez rozpoznania skargi pana J. O. na działania pana M. W. 
 Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
 

Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Jerzy Laskowski odczytał treść proponowanej 
uchwały, a następnie zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 
pozostawienia bez rozpoznania skargi. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona 
Plaskota, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (6) 
Joanna Michalska-Reda, Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLVI/455/2023 z dnia 29 września 
2023 r. w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi. 

Załącznik nr 16 
 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
panią Iwonę Plaskotę o zabranie głosu w drugiej sprawie.  

Pani Iwona Plaskota powiedziała, że w drugiej sprawie komisja rekomenduje, aby 
Rada Powiatu wystosowała pismo z prośbą o uzupełnienie do pana K. K., a także do pani E. Ch. 
(których pisma zostały skierowane do Komisji), aby osoby te określiły jaki charakter mają ich 
pisma tj. czy są skargami, czy zawiadomieniami. 

Pan Jerzy Laskowski oczytał treść proponowanego pisma do pana K. K. (stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu). Następnie Przewodniczący odczytał treść proponowanego 
pisma do pani E. Ch. (stanowi załącznik nr 18 do protokołu). 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Grzegorz Drozdowski wypowiedział się na temat pism, które zostały przesłane 

radnym w materiałach na sesję. Pan Drozdowski powiedział, że trzeba odróżnić kwestie 
formalne od merytorycznych. Radny powiedział, że jest nieformalnym rzecznikiem rodzin 
zastępczych i nawiązał do spotkania rodzin zastępczych z panem Starostą.  

Pan Jerzy Laskowski powiedział, że przewodniczący rady powiatu nie jest organem 
i jeżeli ma podpisać takie pismo, to potrzebne jest upoważnienie od rady. Pan Przewodniczący 
zapytał czy radni mają uwagi, co do treści zaproponowanych pism. 

Ponieważ więcej głosów w dyskusji nie było pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Powiatu do podpisania pisma do pana K.K. 
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Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Andrzej Moszczyński, Iwona Plaskota, Zbigniew 
Szczypiński, Krystyna Szter, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (6) 
Joanna Michalska-Reda, Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że Rada Powiatu upoważniła Przewodniczącego 
do podpisania pisma do pana K. K. 

 
Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie upoważnienia 

Przewodniczącego Rady Powiatu do podpisania pisma do pani E. Ch.  
 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Andrzej Moszczyński, Iwona Plaskota, Zbigniew 
Szczypiński, Krystyna Szter, Jarosław Wolak 
PRZECIW (1) 
Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (6) 
Joanna Michalska-Reda, Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz 
 

Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że Rada Powiatu upoważniła Przewodniczącego 
do podpisania pisma do pani E. Ch. 

 
 
Pkt 16. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 
Pan Jerzy Laskowski poinformował radnych, że:  
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 w dniu 1.09.2023 r. wpłynęło pismo z Ministerstwa Spraw Zagranicznych z apelem 
o upamiętnienie 84. rocznicy brutalnej i nieuzasadnionej agresji Niemiec na Polskę 
(stanowi załącznik nr 19 do protokołu).  

 wpłynęło pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Bartoszycach w sprawie weryfikacji 
oświadczeń majątkowych 2 osób wydających decyzje administracyjne (stanowi 
załącznik nr 20 do protokołu). 

 wpłynęło pismo z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z dnia 10 sierpnia 
2023 r. informujące o dotacji udzielonej Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Jakuba w 
Olsztynie w wysokości: 300.000,00 zł przeznaczonej na pokrycie kosztów zadania pn. 
Olsztyn, bazylika konkatedralna pw. św. Jakuba (XIV w.): prace konserwatorskie 
tynkowanych ścian wewnętrznych oraz sklepień (stanowi załącznik nr 21 do protokołu).  

 wpłynęło pismo z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z dnia 10 sierpnia 
2023 r. informujące o dotacji udzielonej Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Jakuba w 
Olsztynie w wysokości: 562.000,00 zł przeznaczonej na pokrycie kosztów zadania pn. 
Olsztyn, bazylika konkatedralna pw. św. Jakuba (XIV w.): remont dachu nawy głównej 
bazyliki z wymianą pokrycia na dachówkę mnich/mniszka (stanowi załącznik nr 22 
do protokołu). 

 wpłynęło pismo Zastępcy Burmistrza Barczewa informujące o datacji udzielonej przez 
Gminę Barczewo w I półroczu 2023 r. na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków – udzielono dotacji w 
wysokości: 10.000,00 zł na prace konserwatorskie polegające na wykonaniu robót 
budowlanych obejmujących montaż nowej instalacji elektrycznej w zabytkowej 
kamienicy przy ulicy Mickiewicza 14 obręb Barczewo (stanowi załącznik nr 23 
do protokołu).  
Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pani Iwona Plaskota odniosła się do pisma z Ministerstwa Spraw Zagranicznych 

z apelem o upamiętnienie 84. rocznicy brutalnej i nieuzasadnionej agresji Niemiec na Polskę. 
Radna powiedziała, że największe zniszczenia na naszym terenie dokonała armia czerwona. 

Pani Anna Klewiado swoje pytanie skierowała do pana Dariusza Jasińskiego dyrektora 
PSD. Radna zapytała o drogę Konradowo - Klony, na której odbył się trening rajdowy przez co 
droga została zdewastowana. Radna zapytała, czy droga będzie naprawiona? Radna poruszyła 
też temat wycinki koło wsi Włodowo.  

Pan Andrzej Moszczyński poinformował, że w tym miesiącu odbyło się spotkanie 
z premierem w Szczytnie. Sprawa dotyczyła rozdania funduszy na obszary popegeerowskie. 
Radny opowiedział o przebiegu spotkania, a także nawiązał do ilości środków, które powiat 
olsztyński otrzymał.  

Pani Ewa Dudka nawiązała do remontowanego mostu w m. Kabiny w gminie Kolno. 
Radna powiedziała, że w związku z remontem cały ruch Reszel – Biskupiec odbywa się drogą 
Ryn Reszelski – Bęsia. To spowodowało, że droga jest w złym stanie technicznym.  

Pan Marian Piwcewicz zwracając się do pana Przewodniczącego zapytał jaki jest 
status radnego Nitkowskiego, w związku ze sprawą sądowo-karną jaka miała miejsce około 30 
miesięcy temu. 

Pan Jarzy Laskowski odpowiedział, że nie śledzi tej sprawy, bo jest to sprawa 
komisarza wyborczego, który między innymi wygasza mandaty radnym.  

Pan Marcin Frączek poprosił o przesłanie na maila do wszystkich radnych pisma 
o reparacjach, które wpłynęło z ministerstwa. 

Pan Zbigniew Kukuć zwracając się do pana Starosty zapytał jaka jest aktualna sytuacja 
w sprawie lokalizacji budowy centrum dystrybucji Lidla, czy są jakieś aktualne wiadomości w 
tej sprawie? 
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Pan Andrzej Abako powiedział, że na dzień dzisiejszy jest prawomocna decyzja 
dotyczącą budowy, ale tą decyzję wojewoda chce dogłębnie zbadać. Sprawa dotyczy osób, 
które nie zostały uznane za stronę, a mieszkają na działce niegraniczącej z planowaną budową. 
Wojewódzki Konserwator Zabytków wydał zakaz inwestowania w obszarze drogi powiatowej 
ze względu na ochronę przyrody. Jest teraz badana aleja drzew, która może być wpisana do listy 
wojewódzkiego konserwatora zabytków jako pomnik przyrody (na przestrzeni kilometra jest 
18 drzew). Pan Starosta podkreślił, że miejscowość Gietrzwałd nie będzie dotknięta tą 
inwestycją, bo żaden samochód jadący w stronę przedsiębiorcy nie będzie wjeżdżał do 
miejscowości Gietrzwałd. Powstaje tam nowoczesne centrum logistyczne z dystrybucją 
towarów spożywczych, kosmetycznych, przemysłowych do sklepów. W części zwrotnej 
odbywać się będzie przyjmowanie materiałów do recyklingu np. papieru, foli streczowej. Pan 
Starosta nawiązał do zasad dotyczących recyklingu.  

Pan Jerzy Laskowski nawiązał do tematu w sprawie przepisów dotyczących 
odbierania mandatów radnym.  

Pan Andrzej Abako nawiązał do sprawy wydawania pozwoleń na budowę.  
 
Więcej głosów w dyskusji nie było w związku z powyższym pan Jerzy Laskowski 

zakończył omawianie 16 punktu porządku obrad.  
 
 
Pkt 17. Zamknięcie obrad Sesji. 
 

Pan Jerzy Laskowski zamknął obrady XLVI sesji Rady Powiatu w Olsztynie w dniu 
29 września 2023 r.  
 

Protokół został sporządzony w formie zgodnej z brzmieniem § 24 ust. 2 Statutu Powiatu 
i zawiera streszczenia wystąpień osób zabierających głos na sesji.  

Nagranie audio i video z przebiegu sesji, odzwierciedlające pełen przebieg obrad, 
dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Olsztynie 
w zakładce Rada Powiatu/Transmisje z obrad Rady Powiatu. 
 

 
Protokołowali: 
Bożena Ginc 
Marta Kuczyńska 
 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności. 
2. Lista pracowników starostwa i gości na XLVI Sesji Rady Powiatu. 
3. Porządek obrad.  
4. Uchwała Nr XLVI/443/2023 z dnia 29 września 2023 r. w sprawie zatwierdzenia 

aktualizacji Programu Naprawczego Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza 
w Biskupcu. 

5. Uchwała Nr XLVI/444/2023 z dnia 29 września 2023 r. w sprawie zatwierdzenia 
Programu Naprawczego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 

6. Uchwała Nr XLVI/445/2023 z dnia 29 września 2023 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok. 
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7. Uchwała Nr XLVI/446/2023 z dnia 29 września 2023 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2023 – 2037. 

8. Uchwała Nr XLVI/447/2023 z dnia 29 września 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Gietrzwałd. 

9. Uchwała Nr XLVI/448/2023 z dnia 29 września 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Jeziorany na dofinansowanie zadań związanych z bieżącym 
utrzymaniem dróg gminnych. 

10. Uchwała Nr XLVI/449/2023 z dnia 29 września 2023 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia rocznego programu współpracy Powiatu Olsztyńskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

11. Uchwała Nr XLVI/450/2023 z dnia 29 września 2023 r. w sprawie ustalenia wysokości 
opłaty za zakwaterowanie oraz wprowadzenie możliwości korzystania z odpłatnych 
posiłków pracowników szkół/placówek prowadzonych przez Powiat Olsztyński. 

12. Uchwała Nr XLVI/451/2023 z dnia 29 września 2023 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2023. 

13. Uchwała Nr XLVI/452/2023 z dnia 29 września 2023 r. w sprawie wprowadzenie 
zakazu używania jednostek pływających z silnikami spalinowymi na niektórych 
akwenach wodnych powiatu olsztyńskiego. 

14. Uchwała Nr XLVI/453/2023 z dnia 29 września 2023 r. w sprawie powierzenia Gminie 
Olsztynek realizacji zadania pn. ,,Remont drogi powiatowej Nr 1260N na odcinku 
Lichtajny-Drwęck poprzez utwardzenie pobocza”. 

15. Uchwała Nr XLVI/454/2023 z dnia 29 września 2023 r. w sprawie ustalenia wysokości 
opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze powiatu olsztyńskiego i ich 
przechowywanie na parkingu w roku 2024. 

16. Uchwała Nr XLVI/455/2023 z dnia 29 września 2023 r. w sprawie pozostawienia bez 
rozpoznania skargi.  

17. Projekt pisma Rady Powiatu do pana K. K. o uzupełnienie braków formalnych, 
do którego podpisania Rada Powiatu w Olsztynie upoważniła Przewodniczącego.  

18. Projekt pisma Rady Powiatu do pani E. Ch. o uzupełnienie braków formalnych, 
do którego podpisania Rada Powiatu w Olsztynie upoważniła Przewodniczącego.  

19. Pismo z Ministerstwa Spraw Zagranicznych z apelem o upamiętnienie 84. rocznicy 
brutalnej i nieuzasadnionej agresji Niemiec na Polskę.  

20. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Bartoszycach w sprawie weryfikacji 
oświadczeń majątkowych. 

21. Pismo z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z dnia 10 sierpnia 2023 r. 
informujące o udzielonej dotacji.  

22. Pismo z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z dnia 10 sierpnia 2023 r. 
informujące o udzielonej dotacji. 

23. Pismo Zastępcy Burmistrza Barczewa informujące o datacji udzielonej przez Gminę 
Barczewo w I półroczu 2023 r. na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane. 


